

Gx-MOPS™ PLUS

Vitrolife

US

en: Indication for use

Medium for handling and manipulating oocytes and embryos in ambient atmosphere.

Contraindications

Gx-MOPS™ PLUS do not contains gentamicin and acetylcytine, as an antibacterial agent.

Ready to use after equilibration at +37°C and ambient atmosphere.

The summary of safety and clinical performance can be found at www.vitrolife.com

Storage instructions and stability

Store dark at +2 to +8 °C.

Gx-MOPS PLUS is stable until the expiry date shown on the container labels and the LOT-specific Certificate of Analysis.

Media bottles can be used for up to two weeks after first opening, use aseptic technique and minimize the time outside the refrigerator. Opened media bottles shall be limited to the time needed to remove the necessary amount of medium. Discard excess media no later than two weeks after first opening.

Directions for use

The product shall be used by an IVF professional.

The patient target group is an adult or reproductive-age population that undergoes fertility treatment.

Record the opening date on the bottle.

Never place Gx-MOPS PLUS inside a CO₂-incubator or cover it with CO₂-equilibrated oil.

Gx-MOPS PLUS can be used for procedures such as handling and collection of cumulus-oocyte complexes, denudation, ICSI, embryo biopsy or other handling procedures at ambient atmosphere.

The volume of Gx-MOPS PLUS used for preparation depends on the procedure according to laboratory practice.

The pH of Gx-MOPS PLUS is stable in ambient environment. To minimize changes in osmolarity, Gx-MOPS PLUS can be covered with oil for ART procedures immediately following preparation.

Gx-MOPS PLUS with oil overlay may be used for up to 6 hours after preparation.

If Gx-MOPS PLUS is warm without oil cover in a non-humidified environment, keep the lid on and use Gx-MOPS PLUS as soon as possible after warming, always within 60 minutes after opening.

Oocytes or embryos shall not remain in Gx-MOPS PLUS for more than 30 minutes. Immediately following the procedure, transfer oocytes or embryos into the appropriate culture medium, including at least two washing steps to avoid carry-over of MOPS buffer into the medium used for culture.

Specifications

Aseptically filtered

Mouse Embryo Assay, 1-cell [% embryos developed to expanded blastocyst at 96 hours] ≥ 80

Bacterial endotoxins (LAL assay) [EU/ml] < 0.25

pH tested

Osmolality tested

LOT specific test results are available on the Certificate of Analysis provided with each delivery.

Precautions

Discard product if bottle integrity is compromised. Do not use Gx-MOPS PLUS if it appears cloudy.

Gx-MOPS PLUS contains human serum albumin.

Caution: All blood products should be treated as potentially infectious. Sources material from which this product was derived was found negative when tested for antibodies to HIV, HBC, HCV and HTLV-I/II and non-reactive for HbsAg, HCV RNA and HIV-1 RNA and syphilis. No known test methods can offer assurance that products derived from human blood will not transmit infectious agents.

To avoid contamination Vitrolife strongly recommends that media should be opened and used only with aseptic technique.

The risk of reproductive toxicity and developmental toxicity for IVF media, including VITROlife™ IVF media, have not been determined and are uncertain.

Any adverse event that has been attributed to the device should be reported to the manufacturer and the competent authority of the Member State in which the user and/or patient is established.

Not for injection.

Discard the product according to standard clinical practice for medical hazardous waste when the procedure is finished.

Symbols glossary

	Consult instructions for use	*Ref. no: 5.4.3
--	------------------------------	-----------------

	Caution	*Ref. no: 5.4.4 Consult Instructions for use for importants cautionary information.
--	---------	--

	Manufacturer	*Ref no: 5.1.1
--	--------------	----------------

	Date of manufacture	*Ref no: 5.1.3
--	---------------------	----------------

	Use-by date	*Ref no: 5.1.4
--	-------------	----------------

	Batch code	*Ref no: 5.1.5
--	------------	----------------

	STERILE[A]	*Ref no: 5.2.2
--	------------	----------------

	Single sterile barrier system	*Ref no: 5.2.11
--	-------------------------------	-----------------

	Keep away from sunlight (light sources)	*Ref no: 5.3.2
--	---	----------------

	Temperature limit	*Ref no: 5.3.7
--	-------------------	----------------

	Contains human blood or plasma derivatives	*Ref no: 5.4.6
--	--	----------------

	Contains a medicinal substance	*Ref no: 5.4.7
--	--------------------------------	----------------

	Medical Device	*Ref no: 5.7.7
--	----------------	----------------

CE Mark (Conformité Européenne) European conformity (CE) mark with Notified Body number as defined in Regulation (EU) 2017/745 Annex V

*Medical devices – Symbols to be used with medical device labels, labelling and information to be supplied (ISO 15231-2:2021).

Caution: Federal (US) law restricts this device to sale by or on the order of a physician or practitioner trained in its use (Rx only).

CHINA

zh: 卵母细胞及胚胎操作液Gx-MOPS™ PLUS产品说明书

产品名称：卵母细胞及胚胎操作液

适用范围

适用于在大气环境下对卵母细胞和胚胎的操作和处理。

型号：Gx-MOPS™ PLUS, 10173

规格：125 mL

医疗器械注册证号：国械注进XXXXXXXXXX

产品技术要求编号：国械注进XXXXXXXXXX

禁忌症

Gx-MOPS™ PLUS含有庆大霉素和乙酰半胱氨酸。

请勿使用对该组分敏感/过敏的患者中使用。

产品描述

已通过GSA。

Gx-MOPS PLUS是一种含有血清白蛋白、乙酰半胱氨酸和抗凝剂庆大霉素的MOPS缓冲的培养液。

在+37°C的环境条件下平衡即可使用。瓶装的打开应限制在使用前必须的时间内。首次打开后不迟于两天丢弃剩余的培养液。

安全性及临床效果的结果可以在www.vitrolife.com找到。

使用期限：见标签。

使用方法

该产品应由IVF专业人员使用。

患者或监护人是接受生育治疗的成人或育龄人群。

在瓶子上记下开瓶日期。

Gx-MOPS PLUS适用于在CO₂培养箱中或用CO₂平衡的覆盖液。

Gx-MOPS PLUS可用于诸如卵丘-复合物的处理和收集、授精、ICSI、胚胎活检或其他在大气环境中的处理流程。

制备使用Gx-MOPS PLUS的体积依据实验室操作流程。

如果瓶子的完整性受损, 请丢弃产品。如果发现浑浊, 请使用Gx-MOPS PLUS。

Gx-MOPS PLUS有诱人血清白蛋白。

注意：所有血清制品的玻璃瓶具有潜在的传染性。该产品的来源材料可能含有HbsAg、HCV和HTLV-I/II RNA以及尚未检测到的病原体。尚未有已知的测试方法可以确认人类使用的食品会传播感染因子。

为避免污染，Vitrolife强烈建议采用无菌技术并使用。

关于IVF培养液产品，包括Vitrolife Gx-MOPS PLUS，有诱人血清白蛋白、乙酰半胱氨酸和庆大霉素。

不得在任何设备相关的严重事件都应告知制造商以及用户所在国家的主管当局。

本产品不可用于注射。

流程完成之后, 应按照医疗危险废物的临床标准丢弃。

每个瓶子的质检报告随货提供。

注意事项

如果瓶子的完整性受损, 请丢弃产品。如果发现浑浊, 请使用Gx-MOPS PLUS。

Gx-MOPS PLUS有诱人血清白蛋白。

注意：所有血清制品的玻璃瓶具有潜在的传染性。该产品的来源材料可能含有HbsAg、HCV和HTLV-I/II RNA以及尚未检测到的病原体。尚未有已知的测试方法可以确认人类使用的食品会传播感染因子。

为避免污染，Vitrolife强烈建议采用无菌技术并使用。

关于IVF培养液产品，包括Gx-MOPS PLUS，有诱人血清白蛋白、乙酰半胱氨酸和庆大霉素。

不得在任何设备相关的严重事件都应告知制造商以及用户所在国家的主管当局。

本产品不可用于注射。

流程完成之后, 应按照医疗危险废物的临床标准丢弃。

每个瓶子的质检报告随货提供。

规范

经无菌过滤

鼠疫试验：1-细胞

[96小时]受胎发育至扩张囊胚%]

≥ 80

细菌内毒素(LAL检测) [EU/ml]

< 0.25

经pH测试

经渗透压测试

每个瓶子的质检报告随货提供。

注意事项

如果瓶子的完整性受损, 请丢弃产品。如果发现浑浊, 请使用Gx-MOPS PLUS。

Gx-MOPS PLUS有诱人血清白蛋白。

注意：所有血清制品的玻璃瓶具有潜在的传染性。该产品的来源材料可能含有HbsAg、HCV和HTLV-I/II RNA以及尚未检测到的病原体。尚未有已知的测试方法可以确认人类使用的食品会传播感染因子。

为避免污染，Vitrolife强烈建议采用无菌技术并使用。

关于IVF培养液产品，包括Gx-MOPS PLUS，有诱人血清白蛋白、乙酰半胱氨酸和庆大霉素。

不得在任何设备相关的严重事件都应告知制造商以及用户所在国家的主管当局。

本产品不可用于注射。

analisi poligene materialea izkoj je ovoj propozid dobiveni uhi negativni na profilajima na HIV, HBC, HIV-1 i RNK i sifilis. Nijedna poznata metoda testiranja ne daje jasno da proizvodi dobiveni iz ljudske krvne prenjeti zaraznim agencem.

Za izbjegavanje kontaminacije tirkita Vitrolife izričito preporučuje otvaranje i uporabu medija isključivo uporabom aseptične tehnikе.

Rizik od reproduktivne toksičnosti i razvojne toksičnosti za mediju za viro oplođenju, uključujući i medju za viro oplođenju tirkite Vitrolife, nije utvrđen te se ne smatra vojnjicom.

Svak ozbiljan incident koji se dogodio u vezi s uređajem treba prijaviti proizvođaču i nadležnom tijelu izravnim članicu u kojoj korisnik išli pacijent ima nastan.

Nije za upotrebu.

Kada je potisk na doveren, zbiratice proizvod u skladu sa standardnim kliničkim praksom za rukovanje opasnim medicinskim otpadom.

Oprez: Savezni zakon (SZA) ograničava prodaju ovog uređaja liječnicima i obuhvati državstvenim djelatnicima ili na njihov nalog (Rx only).

hu: Rendeltétes

Petejsek és embríok legkörőt környezetben törötté kezeléséhez és manipulálásához használható tápolódás.

Ellenjavallatok

A Gx-MOPS™ PLUS plastičné antiseptikum a acetyl-cisteíne tartalmaz. Nem alkalmazható az összetevőkre ismert módon tülezékenységen/allergiában szerevedők esetében.

A termék leírása

HSA-VAL KÉZELÉSTÉTTEL. A Gx-MOPS PLUS® egyszerű tápolódás, amely humán szérum albumint, acetyl-cisteíne és antibakteriális szerként tartalmaz.

+37°C-on és légyő környezetben törötté kevlárisztálás után használható termék. A biztonsági elérőlök és a klinikai teljesítmény osszefoglalja a www.vitrolife.com webhelyen található.

Tárolásra vonatkozó utasítások és stabilitás

Tárolja sótét helyen, +2°C és +8°C közötti hőmérsékleten.

A Gx-MOPS PLUS az üveg címkején és a LOT-spezifikus Visszajárati Bizonylaton feltüntetett lejárati időpontról stabil marad.

A tápolódás az azt tartalmazó üveg elosztályt követően maximum két hétag használhatja.

Akkumalizzon aseptikus technikát, és a lehetséges legrövidebb ideig tartva a hőszűrőkennel. Utevezési esetben a hőszűrőt amikor kivesszi a kívül.

A biztonsági elérőlök és a klinikai teljesítmény osszefoglalja a www.vitrolife.com webhelyen található.

Használálati útmutató

A termék IVF-szakemberek általi használatra készült.

A paciensc csepcstörpe a működési kezeléshez részletesen felirőt vagy reproduktív körül.

Jegyezzé ki a fel a kinyilás dátumát az üvegre.

Soha ne helyezze a Gx-MOPS PLUS oldatot CO₂-inkubátorba, és ne fedje le CO₂ elvállító olajjal.

A Gx-MOPS PLUS oldat alkalmazható rövidre a cumulus sejtekkel kiegészítve a Gx-MOPS PLUS® kiegészítve.

„Gx-MOPS PLUS®”ról stabilak aperiklos salygomis, dekoratív és funkcionális.

Tökéletesen megfelel a hőszűrőkennel a kiválasztott hőszűrőkennel.

Az elérőkészleszhez használj Gx-MOPS PLUS oldat mennyisége a laboratóriumi gyakorlatnak felejzen meg.

A Gx-MOPS PLUS plus értéke légyő környezetben stabil. Az összetevők megváltozásának megelőzése érdekként a Gx-MOPS PLUS oldatot IVF elérőkészleszhez használj olajjal javasolt, lefedni. Közvetlenül az elérőkészlesz után a felirat lejtővel a hőszűrőkennel a hőszűrőkennel.

Az elérőkészleszhez használj Gx-MOPS PLUS oldat mennyisége a laboratóriumi gyakorlatnak felejzen meg.

Ha a Gx-MOPS PLUS oldatot olaj felirattal nem használja, a hőszűrőkennel a hőszűrőkennel.

Ne tartsa a pettejeket vagy embrionikat 30 percenél hosszabb ideig a Gx-MOPS PLUS oldtan.

Közvetlenül az elérőkészlesz után legalább két mósás lepés elvégzése után helyezze át a pettejeket vagy embrionikat a megtelítő tervszámlába, annak érdekében, hogy elkerülje a megtelítést a hőszűrőkennel.

Az elérőkészleszhez használj Gx-MOPS PLUS oldat mennyisége a laboratóriumi gyakorlatnak felejzen meg.

A Gx-MOPS PLUS plus értéke légyő környezetben stabil. Az összetevők megváltozásának megelőzése érdekként a Gx-MOPS PLUS oldatot IVF elérőkészleszhez használj olajjal javasolt, lefedni. Közvetlenül az elérőkészlesz után a felirat lejtővel a hőszűrőkennel a hőszűrőkennel.

Az elérőkészleszhez használj Gx-MOPS PLUS oldat mennyisége a laboratóriumi gyakorlatnak felejzen meg.

Az elérőkészleszhez használj Gx-MOPS PLUS oldtan.

Az elérőkészleszhez használj Gx-MOPS PLUS oldtan.